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Sammanfattning 

Anita Lindskog m.fl. (S) har i en skrivelse till nämnden uppgivit att nya skyltar 

har satts upp på alla småvägar i Sabbatsbergsområdet som anger att dessa inte 

längre kommer att vinterunderhållas. I skrivelsen betonas att det är angeläget att 

genast återinföra vinterunderhåll på samtliga berörda gångstråk och gångvägar, 

särskilt med tanke på att det finns äldreboende och bostadshus i området. 

 

Utbyggnaden i Sabbatsbergsområdet har skapat nya rörelsemönster, parkytor och 

gångstråk. Förvaltningen delar uppfattningen att det därför finns anledning att se 

över och utöka vinterväghållningen i området och särskilt i den nya Västra parken. 
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Bakgrund 

Anita Lindskog m.fl. (S) i Norrmalmsstadsdelsnämnd har inkommit med en 

skrivelse om förändring av vinterunderhåll i Sabbatsbergsområdet. 

Stadsdelsnämnden beslutade på sammanträde den 9 februari 2012 att skrivelsen 

skulle överlämnas till stadsdelsförvaltningen för besvarande. Skrivelsen bifogas. 

 

Ärendet 

Enligt Anita Lindskog m.fl. (S) har det satts upp nya skyltar på alla småvägar i 

Sabbatsbergsområdet som anger att dessa inte längre kommer att 

vinterunderhållas. Vidare beskrivs att det är särskilt viktigt med plogning, 

sandning och saltning i detta område med tanke på att det finns äldreboende och 

bostadshus som omges av parkvägar. I skrivelsen betonas att det är angeläget att 

genast återinföra vinterunderhåll på samtliga berörda gångstråk och gångvägar i 

området.  

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen tycker att det är angeläget att människor ska kunna vistas och röra 

sig tryggt och säkert i stadsdelsområdets parker även på vintern. Vinterväghållning 

av genomgående gångstråk och gångvägar till målpunkter som verksamheter och 

bostäder prioriteras. 

 

Utbyggnaden i Sabbatsbergsområdet har skapat nya rörelsemönster, parkytor och 

gångstråk. Förvaltningen delar uppfattningen att det därför finns anledning att se 

över och utöka vinterväghållningen i området och särskilt i den nya Västra parken. 

Jämfört med den föregående vintersäsongen har dock inga förändringar 

genomförts. De nya skyltar som har satts upp har endast ersatt de som funnits där 

tidigare år.  

 

Markytorna kring äldreboendet utgör fastighetsmark och sköts av Micasa 

Fastigheter AB medan parkmarken sköts av stadsdelsförvaltningen, vilket kan vara 
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en orsak till att någon gångväg ”hamnat mellan stolarna”. Förvaltningen kommer 

att se till att åtgärder vidtas för  att komma tillrätta med problemet.  

 

Bilaga 

Skrivelsen 

 

 


